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Levelek a Hírmondónak

Felháborodás a csatornakiosztás miatt
A Budakeszin egyedüliként 
kábeltévé szolgáltatást nyújtó 
TvNetWork Nyrt. azzal lepte 
meg az Új Évben budakeszi elő
fizetőit, hogy jelentősen „meg
kavarta” a már megszokott csa
tornakiosztást. Ez önmagában 
is elegendő a tévénézők indula
tainak felkorbá-csolásához, 
hiszen újra kell hangolni a 
készülékeket, s ilyenkor kiderül 
az is, hogy több kedvelt, meg
szokott csatornát bizony hiába 
keresnek...

A legnagyobb felháborodást az 
okozta, hogy az Echo TV a legol
csóbb programcsomagból a leg
drágábba került. Ezzel a módosí
tással az Alap-, és Családi prog
ramcsomaggal rendelkező előfi
zetők nem-, vagy csak jelentős 
ráfizetéssel foghatják januártól az 
Echo TV-t. Miután ez a tévécsa

torna elsősorban a jobboldali, 
konzervatív gondolkodású lakók 
rendkívül közkedvelt programja, a 
változtatások mögött sokan - már 
a közelgő választások előszeleként 
- politikai okokat sejtenek.

Az alábbiakban a Budakeszi 
Polgári Körök Szövetségének pol
gármester úrhoz címzett, nyílt 
levelét adjuk közre:

Tisztelt Polgármester Úr!

Újévi „ajándékként" - mint 
ahogyan Ön is tudomást szerzett 
róla - a TvNetWork Nyrt., mint 
Budakeszin működő egyedüli 
kábeltelevíziós szolgáltató, az 
egyik magyar kereskedelmi TV csa
tornát. az Echo Tv-t januártól 
áttette az általa kínált legdrágább 
„Bonusz programcsomagéba. Ez a 
változtatás havonta 2.160 Ft több
letköltséget jelent az eddig „Alap 

programcsomag"-gal, 1.200 Ft 
többletköltséget jelent a „Családi 
programcsomag’’-gal rendelkező 
előfizetőnek, ha ezek után is nézni 
kívánják kedvelt esátornájukat.

Úgy érezzük, ez tisztességtelen, 
diszkriminatív lépés, mivel az 
Echo Tv nem „egy, a kereskedelmi 
csatornák közül", hanem egyre 
nagyobb nézettségnek örvendő, 
közszolgálati értékeket is hordozó 
csatorna! Különösen népszerű a 
Budakeszin élő szép számú, keresz
tény, polgári értékrendet vallók 
körében. Ezzel a lépéssel durván 
beleavatkoztak az előfizetők televí
ziós csatornaválasztási szokásai
ba. mivel - más kábelszolgáltató 
nem lévén Budakeszin - nincs 
lehetőség az esetleges kedvezőbb 
szolgáltató választására.

Ezért a Budakeszi Polgári 
Körök Szövetsége nevében kérjük 
Önt - mint Budakeszi megválasz

tott első polgárát, aki közismerten 
szintén keresztény, polgári érték
rendet valló ember -, hogy járjon el 
a TvNetWort Nyrt-nél annak érdek
ében. hogy a szolgáltató helyezze 
vissza az Echo Tv-t a pornó és 
egyéb marginális igényeket kielégí
tő csatornákat kínáló legdrágább. 
Bonusz programcsomagból az 
eddigi Alap programcsomagba.

Ezzel a kérésünkkel csatlako
zunk Ohr Alajos frakcióvezető úr 
kb. egy hónappal ezelőtti, képvi
selő-testületi ülésen elhangzott 
napirend előtti felszólalásához.

Amennyiben a Polgármester 
Úr igényt tart közreműködésünkre 
a TvNetWork-kel folytatandó 
egyeztetésen, készséggel állunk ren
delkezésére.

Tisztelettel:
Forró Qábor 

a Budakeszi Polgári Körök 
Szövetsége vezetősége nevében

A Hírmondó októberi számá
ban beszámoltunk arról, hogy 
vita alakult ki Budakeszi és a 
BKV között a budapesti bérie
tek szakaszhatára ügyében. 
Mint emlékezetes, a közleke
dési vállalat egy fővárosi 
közgyűlési határozatra hivat
kozva a bérletek szakaszhatá
rát a Szanatórium utcához 
helyezte, mígvárosunk ragasz
kodott az érvényes szerződés
ben szereplő Erkel utcai sza
kaszhatárhoz.

A folyamatos és kitartó tárgyalá
sok, levélváltások eredményekép
pen az alábbi rövid levél érkezett 
a BKV Elővárosi Koordinációs 
Osztályától Jenei Zsolt István úr 
aláírásával:

„Szíves tájékoztatásul jelez
zük, hogy Budapest Főváros 
Közgyűlésének határozata alapján 
2009. január l-től a BKV járatain 
érvényes bérletek szakaszhatárát 
az Erkel Ferenc utcához helyezzük 
át.”

Ez azt jelenti, hogy a buda
pesti bérlettel rendelkezők immár 
újra nyugodtan utazhatnak

Csatát nyertünk a 
BKV bérletek ügyében!

Budapestre az Erkel utcától, illet
ve a Fővárosból az Erkel utcáig. 
Nem kell rettegniük attól, hogy 
egy Szanatórium utca és Erkel 
utca közötti ellenőrzés során vita 
alakul ki az ellenőrökkel, ami 
esetleg büntetéssel végződhet.

A Fővárosi Közgyűlés meg
hátrált tehát. Belátta, hogy egy 
jól előkészített szerződést nem 
lehet egyoldalúan módosítani, 
ezt a csatát megnyertük. A BKV 
internetes honlapján viszont még 
mindig találhatók további félreér
tésre okot adó, ellentmondásos 

információk. Ezeket mihamarabb 
tisztázni kell, az eredményről 
igyekszünk itt, a Hírmondóban 
folyamatosan tájékoztatni 
Önöket. Ami a „nagyobb falat” 
lesz: márciusban lejár az 
Önkormányzat és a BKV közötti 
szerződés, a több tízmilliárdos 
hiánnyal küszködő közlekedési 
vállalat bizonyára nem lesz 
könnyű tárgyalópartner, de mi 
sem adjuk olcsón a bőrünket!

Ohr Alajos elnök 
Városüzemeltetési és 
Beruházási Bizottság

Wittner 
Mária

Solymáron

A Fidesz-Magyar Polgári Szövetség 
solymári csoportja szeretettel vár 
minden érdeklődőt a „Hóhér 
vigyázz!” című, Wittner Mária 
‘56-os szabadságharcosról szóló 
film vetítésére, majd azt követően 
a főszereplővel történő nyilvános 
élő beszélgetésre!
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